
 

 

KHKS Håndbold – Dagsorden 
 

Den 04.08.2021              Kl.  19.00            Sted: Mødelokalet hallen 

Mødeleder: Jørn Facilitator: Jette Referent: Lisa 

Møde nr. 07.2021 

Distribueres til: Bestyrelsen 

Deltagere:  

Afbud fra:  

    
Dagsorden                                           
Tidspunkt 

Meddelelser/Forhandling Navn Termin 

• Dagsorden/Referat/  
     - Opfølgning og godkendelse     
Referat fra sidste møde og 
dagsorden 

Vi er ikke nået videre siden sidste møde, 
grundet sommerferie. 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

2. Hovedpunkter                          kl.  
Opstarten af ny sæson (Se 
vedhæf) 
 
Håndboldens dag 2.10.2021 
 
 
 
 
 
 
 
 
Evaluering KHIF cuppen 
 
 
 
 
 
Store Heste Dag-frivillige 
 
 
 
Digitalisering??? (betterboard) 

Gennemgang af forslag af årshjul. Bliver 
løbende revideret med datoer. Navne er påført 
opgaver. 
 
 
Opslag og info er under udarbejdelse. 
 
Program skal laves. Der skal laves en 
arbejdsgruppe (Morten N, Matilde, Marianne). 
 
Cafeteria skal op at stå i Bramsnæsvighallen 
Vi slutter af med fællesspisning for alle der 
deltager. 
 
Selv om det kun var en enkelt dag, foregik 
dagen med samme ånd som tidligere. Vi prøver 
igen til næste år, hvor vi selv er mere med ind 
over reklame og invitationer. Der skal snakkes 
med HRØ om mulighederne næste år. 
 
Vi skal stå for parkeringen igen i år. Det er den 
4-5 september. Frivillighedsudvalget står for 
dette. 
 
Springer dette punkt over til næste møde. 

 
 
 
 
Michelle 
 
Jette 
 
 
Pernille 
 
 
 
Lasse 
 
 
 
 
 
Morten Vedel 
 
 
 
??????? 

 
 
 
 
1/9-21 
 
1/9-21 
 
 
1/9-21 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Snarest 

3. Orientering fra formanden m.fl. 
Orientering fra Allan og JP 
 
 
 
 

Jette er blevet informeret af Allan og JP, at de 
ønsker at træde tilbage i det gamle Cup udvalg i 
løbet af de næste 3-5 år. Så vi skal finde folk der 
kan overtage. Dog gerne flere personer, som 
kommer stille og roligt ind i hvad det 
indebærer. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



 

 

Bramsnæsvig og Kr. Hyllinge 
hallen 
 
 
Frivillig fredag 
 
 
 
Ansøgning om coronahjælp 
 
 
Ansøgning harpiksrenser  
 
 
 
 
Modtager mails om genstart 
 
 
Aktivitet på Avnstrupcentret 
 
 
 
 
Haltider i Bramsnæsvig hallen 
 

 
Renoveringen i KH-hallen er ved at være færdig, 
men rengjort og klar til brug. 
 
Den 24. september. Alle frivillige er velkomne 
og bliver i år afholdt i Ledreborg. Invitation 
kommer. 
 
Ansøgt om økonomisk hjælp til dyrskuet som 
ikke bliver afholdt i år. 
 
Ansøgt om hjælp til harpiksrenser. Den koster 
30.000,-. Dog indkøber vi en til KH-hallen, og 
hvis vi får økonomisk hjælp køber vi en til 
Bramsnæsvig-hallen. 
 
Hjælp til genopstart af sport efter corona-
nedlukningen. Vi takker nej. 
 
Centret skal have idrætsdag til deres 
flytningebørn 3. september. Jette har sagt ja til 
hjælp sammen med Inger-Lis fra Hvalsø. 
 
 
Igen i år har der været udfordringer med at få 
tider i Br. Hallen. Der har ikke været 
halfordelingsmøde, så Jette har selv taget 
kontakt til Senior Motion, så vi har fået tider om 
torsdagen, så planen går op. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jette 
 
 
 
 
 
 
 
Jette/Heinrich 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Snarest 
 
 
 
 
 
 
19/8 
 
 
 

4. Trænerudvalget                     kl. 
 
 
 
Træningstider 
 
 
Trænermøder  
 
 
Trænerkontrakter 
 
 
Træneroversigt 
 

29. september i Osted-hallen afholdes der 
arrangement om digitalisering af klubber.  
 
 
Er klar til start uge 32. 
 
 
Skal planlægges. 
 
 
Skal laves en liste med aflønninger, så de kan 
blive lavet. 
 
Er klar. 
 

Michelle 29/9 

5. Pr. og Kommunikation          kl. 
Opstartsbegivenheder 
Avisen 
Opdatering hjemmesiden 
 
 
 
 
Ny KHKS T-shirt 

Der kommer opslag op omkring træningstider 
på facebook, hjemmeside og avis, og omkring 
Store Hestedag. 
Der kommer også reklame om håndboldskole 
og håndboldensdag. 
Bliver jævnligt opdateret med info om 
arrangementer. 
 

Michelle 
 
 
 
 
 
 
 
Michelle 

Snarest 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
Hjemmeside 
 
 
 
Tidslinje 

Der har været afstemning og designet er valgt. 
Der bliver samlet bestillinger sammen. Pris er 
42,5 + moms v/køb af 100 stk. 
Michelle undersøger pris v/køb af 50 stk.  
 
Der kan komme nyt design på vores 
hjemmeside, som er designet til vores klub. Pris 
4000 ex. Moms. 
 
Hans har lavet udkast, men skal revideres. 

 
 
 
Michelle 

Løbende 

6. Økonomiudvalget                 kl.  
Digital signatur – opfølgning 
 
 
Spillertøj??? 
 
 
 
 
Tøjudvalg??? 
 
 
Nyt tøj seniorer??? 
 
Oprydning m.m. i materialerne 
 

 
Forhåbentligt kan kontrakterne blive sendt ud 
digitalt i år. 
 
Der kommer ny måde at fordele tøjet på i 
år. Helle er tovholder og finder en dato for 
udlevering af tøj. 
 
Anders Sølling bliver spurgt om dette. 
 
 
Seniorspillerne får nyt tøj. 
 
Der skal tømmes ud, ryddes op og sættes 
ordentligt på plads. Også vores nye rum i 
Br.-hallen. 
 
 
 

 
 
 
 
Helle 
 
 
 
Jette 
 
 
 
Helle 
 
Jette/Heinrich 

 
 
 
 
 
Snarest 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4/7 og 
11/7 

7. Spillerudvalget                      kl. 
Håndboldskole i efterårsferien 
Stævneudvalg??? 
 

Jette sender oplæg fra Emilie 
 

  

8. Strategiudvalget                    kl.  
Har ikke modtaget noget referat 
fra Morten.  

Vi mangler stadig oplæg fra Morten Vedel 
ang. ny bestyrelsessammensætning. 
 

Morten/Jette Snarest 

9. Frivillighedsudvalget            kl. 
Se vedhæftet  

   

10. Åben for tilføjelser    
11. Eventuelt                             kl.  
 

Der er muligvis fundet krudt i kælderen. Dette 
undersøges. 
Er sloganet i vores nye t-shirt korrekt? 
 

  

12. Næste møde 
 

1. september kl. 19.00   

 


